
ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA 

Stretnutie zástupcov Rady rodičov dňa 14.10.2020 
 

Druhé stretnutie v šk. roku 2020/2021 prebehlo na ZŠ Ilava - Medňanská, v priestoroch školskej 
chodby o rozlohe 70m2, za dodržania prísnych pandemických opatrení a účasti školských 
pedagógov: 

- pani riaditeľka Mgr. Dana Škultétyová  
- za druhý stupeň Paedr. Adriana Miková 

 

Za rodičov boli zúčastnení:  

Dagmara Felis, Marianna Jancová, Ivana Chromcová, Zuzana Lacová, Jana Dulková, Zuzana Brňáková, 
Lucia Poliaková, Vladimír Šedo, Justína Janeková, Marián Vala, Andrea Uríčková, Libor Kain, Daniela 
Švachová  

 

Vzhľadom na nové pandemické opatrenie platné od utorka 13.10.2020: 

„Na Slovensku bude od utorka 13. okt. 2020 platiť zákaz zhromažďovania sa viac ako šesť ľudí." 

(https://www.minv.sk/?tlacove-spravy&sprava=od-13-oktobra-plati-zakaz-zhromazdovania-sa-viac-ako-6-osob) 

bolo stretnutie rozdelené na viac skupín, ktorých počet neprekročil počet 6 osôb. 

Témy stretnutia: 

1) informovanie o rozpočte a jeho zmenách, odsúhlasenie nového rozpočtu 
2) presun financií z neuskutočnených športových aktivít na zakúpenie prístrešku na bicykle 
3) voľba podpredsedu Rady rodičov, odsúhlasenie Ing. Mariána Valu 
4) novinky v riešení problémov okamžite od rodičov (email určený Rade rodičov) 
5) odloženie školskej burzy na neurčito 
6) informácie o zrušení plesu a možnosti príspevku na transparentný účet RR 
7) podnet od zástupcu triedy: nerovnomerné rozdeľovanie žiakov (napr.5.A/17, 5.B/31, 5.C/17) 
8) podnet od zástupcu triedy: povinné nosenie rúška v triede aj pre 1 stupeň, prestávka naviac? 
9) podnet od zástupcu triedy: zrušenie posledných hodín TV počas pandémie  
10) prekontrolovanie, doplnenie, či oprava osobných údajov a kontaktov pre účely RR 
11) predstaviť plán stretnutí v šk. roku 2020/21, v núdzovom režime, ale aj po ňom 
 
Výsledky diskusie: 
 

1) Všetkých zúčastnených zástupcov tried aj pedagogických zástupcov som oboznámila 
o rozpočte na šk. rok 2020/21, ktorý bol jednohlasne odsúhlasený na našom prvom 
stretnutí Rady rodičov dňa 08.09.2020. Z tohto rozpočtu však boli vzhľadom 
k obmedzujúcim nariadeniam vlády SR, vymazané niektoré položky (šport, kultúra, 
hromadné podujatia) a nahradené inými, ktoré boli predom prediskutované. Rozpočet 
bol opätovne schválený jednohlasne. 
 



2) Vzhľadom na pandemické opatrenia pri ochorení Covid19, boli na Slovensku stanovené 
mnohé nové nariadenia vlády SR, ktoré zakazujú akékoľvek hromadné stretnutia, 
športové, či kultúrne podujatia a mnohé iné podujatia. Vzhľadom k aktuálnej situácii sme 
sa rozhodli, vykonať zmeny v stanovenom rozpočte na šk. rok 2020/2021 a prerozdeliť 
financie tak, aby boli pre žiakov výhodné, ako je napríklad nákup prístrešku na využívanie 
školou, ale aj žiakmi, preplatenie 50% sumy z poplatku vedomostnej súťaže Všetkovedko, 
nákup hier do ŠKD – 5 oddelenie.                                                                                       
Rozpočet bol k dnešnému dňu upravený a zverejnený na stránke školy.  

3) Za nového podpredsedu Rady rodičov, bol dnešným dňom, určený a hlasovaním 
jednohlasne odsúhlasený pán Ing. Marián Vala.  

Zúčastnených bolo 14 rodičov, ZA – 15, PROTI – 0, ZDRŽALO SA HLASOVANIA - 0  

Srdečne blahoželáme. 

4) Zástupcovia tried boli oboznámení o vytvorení novej školskej domény v blízkej 
budúcnosti, kde nám ako združeniu Rady rodičov bude vytvorené konto, resp. emailová 
adresa, na ktorú bude možnosť nahlasovať podnety, námety, zistenia a iné náležitosti 
rodičmi, ale aj žiakmi, okamžite po ich zistení. Rovnako rýchlo budú aj riešené, v závislosti 
od závažnosti podnetu. Po pridelení emailu, bude každý jeden zo zástupcov tried 
informovaný a obdrží tento kontakt, ktorý bude distribuovať všetkým rodičom v jeho 
triede, kde ho budú môcť okamžite začať využívať. Všetky informácie a podnety budem 
preverovať a konzultovať s vedením školy a zástupcom danej triedy, následne spoločne 
hľadať riešenie a toto riešenie či nápravné opatrenie, zašlem naspäť na odosielateľa, ale 
aj jeho zástupcu triedy a vedenie ZŠ. 

5) Školská burza ošatenia bola odložená predbežne na jar 2021, všetko bude samozrejme 
závisieť na okolnostiach vývinu pandémie a následných opatrení. Táto burza, by 
vzhľadom k skutočnosti, že nebolo možné ju pripraviť už v dvoch termínoch (jar 2020 
a jeseň 2020) by mala byť zmiešaná. To znamená, že nebude určená len pre oblečenie na 
obdobie jar/leto ako to bolo doposiaľ, ale pre celoročné ošatenie (jar, leto, jeseň, zima). 

6) Školský ples pre rok 2021 je vzhľadom na zákaz vyplývajúci z pandemických nariadení 
vlády SR pre šk. rok 2020/21 zrušený. Rodičia však budú môcť prispieť na pomôcky pre 
deti akoukoľvek sumou na účet rady rodičov. Je to rovnaký účet ako bol odosielaný 
rodičovský príspevok. Tieto peniaze budú použité na nákup pomôcok, či zaplatenie 
rôznych súťaží v rámci školy a všetko bude na konci šk. roka zdokladované a preukázané. 

7) Podnet od zástupcu triedy 5.B : Nerovnomerné obsadenie žiakov niektorých tried bolo 
vysvetlené a uzatvorené. Vzhľadom na kapacitné možnosti tried, učební a učiteľov nie je 
možné teraz urobiť žiadnu zmenu. 

8) Podnet od zástupcu triedy 3.B : Od 15.októbra 2020 je nariadené povinné nosenie 
ochranných rúšok aj žiakom prvého stupňa. Keďže sú to pomerne malé deti, bol podaný 
a konzultovaný návrh (na základe vlastných skúseností z práce), či nie je v tomto prípade 
možné mať tzv. hygienickú prestávku. To znamená, že by deti mali 5, alebo 10 minútovú 
prestávku naviac v priebehu hodiny, kedy by sa mohli ísť prevetrať a nadýchnuť bez 
rúška. Vedenie školy sa k tomuto podnetu vyjadrilo, že je naozaj zbytočné robiť ďalšie 
prestávky, keďže deti majú vyučovaciu hodinu len 45 minút a pri rozdelení hodiny na 20 + 
20 minút, s tým, že medzi časom výučby by bola 5 minút prestávka, by skôr mohlo dôjsť 
k narušeniu chodu ako vysvetľovania, tak i sústredenia žiakov. Preto bolo zaujaté 
stanovisko k tomuto bodu, že deti nebudú mať prestávku naviac v priebehu hodiny, ale 
bude zabezpečené maximálne vetranie priestorov, tiež im bude umožnené (za vhodných 



podmienok) počas už stanovených prestávok chodiť na čerstvý vzduch, nie len sa 
zdržiavať v triede, či na chodbách. 

9) Podnet od zástupcu triedy 8.B : Počas pandémie Covid19 nie je možnosť výučby hodín 
TV, resp. cvičenie riadne v interiéroch školskej telocvične, všetky hodiny prebiehali 
doposiaľ najmä vonku. Teraz pri zhoršenom počasia mi bol poslaný návrh, či by nebolo 
možné hodiny, ktoré sú v rozvrhu zaradené ako posledné zrušiť. Rozhodnutie vedenia 
učiteľov bolo, že táto možnosť nie je možná, pretože by bol narušený a nedodržaný 
učebný plán v stanovenom počte absolvovaných hodín, čo by viedlo k nekvalifikovaniu 
predmetu. Preto budú oboznámení všetci učitelia, že počas TV hodín, budú chodiť na 
prechádzky (ak bude vhodné počasie), alebo robiť rôzne nekontaktné a kľudové súťaže 
priamo v triedach. 

10) Každý zúčastnený zástupca si skontroloval svoje údaje, Meno, priezvisko, email, tel. 
kontakt, prípadne ho doplnil, upravil či odstránil. Všetky kontakty sú nateraz 
aktualizované. 

11) Pred ukončením stretnutia RR boli od komunikované možnosti online stretávania sa 
a dohodli sme sa na využívaní najmä emailovej komunikácie, kde budem všetkých 
zástupcov  pravidelných intervaloch informovať a preberať všetky nové podnety, návrhy, 
sťažnosti atď. Tento spôsob „stretávania sa“  nám umožní zabezpečiť 100% ohlas zo 
strany zástupcov tried a vyhneme sa nútenému stretávaniu v danom termíne a čase, čo 
mnohým rodičom nevyhovovalo a stretávanie prebiehalo často len v minimálnom 
obsadení. 

 

 

 

Felis 
V Ilave, dňa 15.10.2020      Predseda RR, Dagmara Felis 


